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Ad 1) 

• Leif og Henrik har haft besigtigelse med asfalt-firmaet, og er blevet enige om 
omfanget af arbejde som afslutning på vores asfalteringsprojekt: 

o Ny asfalt vil blive lagt fra 14. til 18. juni – mail er sendt til alle medlemmer. 
o Renovationsafhentningen er orienteret om asfaltarbejdet. Bemærk, at det 

betyder, at hvis man vil have tømt sin skraldespand fredag den 18. juni, 
skal den stilles helt ud til stamvejen. 

• Med hensyn til ny affaldsordning har vi endnu ikke hørt nyt fra kommunen. 
 
Ad 2) 

• Foreningens beholdning er ca. 100.000. Ellers intet at bemærke. 
 
Ad 3) 

• Det ser ud til at generalforsamlingen kan afholdes som planlagt den 8. juni. Vi kan 
dog maksimalt være 50 forsamlet. Husk mundbind (indtil vi sidder ned) og corona-
pas. Indkaldelse og dagsorden er tidligere rundsendt til medlemmerne, og ligger 
også på foreningens hjemmeside. 

• Der er indkommet forslag fra nr. 11 om at nedsætte en arbejdsgruppe vedrørende 
renovering af tagetagen, evt. i samarbejde med kommunens energikonsulent. 
Forslaget rundsendes til medlemmerne. 

• Fra den nuværende bestyrelse er det kun Tine, der ikke er på valg. Flemming og 
Henrik stiller begge op igen, men der skal altså vælges mindst 2 nye medlemmer af 
bestyrelsen. Den nuværende bestyrelse vil gerne opfordre alle – og ikke mindst 
nogle af de nyligt tilflyttede – til at overveje om man har lyst til at stille op. Hvis I har 
nogen spørgsmål i den anledning, er I meget velkomne til at henvende jer til et 
nuværende medlem af bestyrelsen. 

• Bestyrelsen medbringer drikkevarer til generalforsamlingen. 
 
Ad 4) 

• Formanden har skrevet til kommunens kriminalpræventive enhed og til politiet. Vi 
afventer svar fra begge enheder. Bestyrelsen har ikke observeret noget for nyligt, 
men vil stadig gerne høre hvis medlemmerne har andre observationer. 

 
Ad 5) 

• Næste møde vil blive aftalt af den nye bestyrelse umiddelbart efter 
generalforsamlingen. 

 
Ad 6) 

• Intet at bemærke 


